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This book is a challenging re-evaluation of the Young Turk Revolution of 1908, a
seminal event in the late Ottoman Empire and in the emergence of the modern
nation-states in the Middle East and Balkans. Breaking new ground, the book describes
how the practical considerations forced the Young Turks to sacrifice many of their
plans for social transformation. The book includes extensive new research from
archives throughout Europe and the Middle East and will prove indispensable to
anyone working on the political, intellectual, and social history of the Ottoman Empire
and of the states that were established on its ruins.
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评论

神作。常规的吹法呢，是吹这书档案工作做得好（多语言材料，一章几百个注），叙事
水平高，外加展现了作者的社科功底（毕竟政治学PhD）。不过我要多吹一句，这书的
一个学术史意义在于挑战了苏联式叙事：根据苏联式叙事，1905俄国革命影响了伊朗
宪法革命，青年土耳其革命和辛亥革命，而这书展现出，俄国的影响是有限的，在Bah
eddin
akir改革后CPU创造了自己的一套组织体制，在革命胜利后，是青年土耳其党人反过
来影响了中国革命（详见Rebecca
Karl著作）和俄国革命。这种研究，是可以给研究亚非任何一个地区近现代历史的学者
以启发的。

http://www.allinfo.top/jjdd


-----------------------------
Preparation for a Revolution_下载链接1_

书评

-----------------------------
Preparation for a Revolution_下载链接1_

http://www.allinfo.top/jjdd
http://www.allinfo.top/jjdd

	Preparation for a Revolution
	标签
	评论
	书评


